
UCHWAŁA NR XXXIV/457/22 
RADY MIEJSKIEJ WE FROMBORKU 

z dnia 29 września 2022 r. 

w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 4 maja 2022 r. 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2020 r., 
poz. 713 ze zm.) w związku z art. 9 ust. 2 i art. 13 ust. 1 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach (Dz.U. 
z 2018 r., poz. 870), uchwala się, co następuje: 

§ 1. Postanawia się nie uwzględnić petycji z dnia 4 maja 2022 r. (data wpływu do biura Rady Miejskiej 
09.05.2022 r.) w zakresie: 

1) poprawy efektywności energetycznej wdrożonej przez Gminę w 2022 r. poprzez optymalizację 
wydatków związanych z kosztami zakupu energii elektrycznej; 

2) ewentualnej sanacji stanu faktycznego i długofalowe planowanie związane z zagadnieniami własności 
instalacji gazowej właściwej miejscowo dla terenu gminy. 

§ 2. Uzasadnienie dla sposobu rozpatrzenia petycji stanowi załącznik do uchwały. 

§ 3. Zobowiązuje się Przewodniczącego Rady Miejskiej we Fromborku do poinformowania Wnoszącego 
petycję o sposobie jej rozpatrzenia. 

§ 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

  

   

Przewodniczący Rady 
Miejskiej we Fromborku 

 
 

Ryszard Pawluczuk 

 



Załącznik do uchwały Nr XXXIV/457/22 

Rady Miejskiej we Fromborku 

z dnia 29 września 2022 r. 

Uzasadnienie  

W dniu 9 maja 2022 r. wpłynęła do Rady Miejskiej we Fromborku petycja o to, aby jednym ze środków 
poprawy efektywności energetycznej wdrożonym przez Gminę w 2022 r. była optymalizacja wydatków 
związanych z kosztami zakupu energii elektrycznej oraz ewentualna sanacja stanu faktycznego 
i długofalowe planowanie związane z zagadnieniami własności instalacji gazowej właściwej miejscowo dla 
terenu gminy 

Rada Miejska, Uchwałą Nr XXXII/426/22 z dnia 5 lipca 2022 r. przekazała petycję do Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji celem rozpatrzenia. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na posiedzeniu w dniu 22 września 2022 r., po przeanalizowaniu ww. 
petycji uznała za bezzasadne uwzględnienie żądanych postulatów. 

Radni na Komisji w toku rozpatrywania petycji w zakresie poprawy efektywności energetycznej 
wdrożonej przez Gminę w 2022 r. poprzez optymalizację wydatków związanych z kosztami zakupu energii 
elektrycznej stwierdzili, że Gmina prowadzi weryfikację dotyczącą wydatków związanych z kosztami 
zakupu energii elektrycznej wraz z przedsięwzięciami, które wpływają na poprawę efektywności 
energetycznej. Wprowadzane są rozwiązania zmniejszające zużycie energii elektrycznej i tym samym 
ograniczające wydatki na ten cel. Systematycznie podejmowane są działania polegające na modernizacji 
istniejącej instalacji elektrycznej, wymianie źródeł światła na energooszczędne w tym w urządzeniach 
infrastruktury oświetlenia ulicznego - w całej gminie wymieniono oprawy oświetleniowe na 
energooszczędne LED, łącznie 524 szt. opraw - budowę oświetlenia ulicznego typu LED, oraz oświetlenia 
solarno- wiatrowego (doświetlenie czterech przejść dla pieszych), dotacje na wymianę wyeksploatowanych 
kotłów grzewczych, modernizację i remonty budynków. Optymalizacja kosztów zakupu energii elektrycznej 
jest jednym ze środków poprawy efektywności elektrycznej stosowanej przez Gminę w 2022 roku, a także 
środkiem od lat stosowanym przez Gminę Frombork. 

Zawarte w petycji zagadnienie dotyczące ewentualnej sanacji stanu faktycznego i długofalowe 
planowanie związane z zagadnieniami własności instalacji gazowej nie dotyczy Gminy Frombork, ponieważ 
teren Gminy nie jest zgazyfikowany i nie ma w planach przebudowy sieci ciepłowniczej na gazową. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, po przeprowadzonej dyskusji w drodze głosowania uznała, iż 
powyższa 

petycja, nie zasługuje na uwzględnienie. 

W związku z powyższym, Rada Miejska we Fromborku postanawia nie uwzględniać petycji w całości. 
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